
W dniu 21 czerwca 2023 roku odbyło się ostatnie w roku akademickim 2022/2023 zebranie walne. 

Po zebraniu się członków w sali 137, nastąpiło podsumowanie działalności Koła w bieżącym roku 

akademickim, przeprowadzone przez przewodniczącego Macieja Wlazło oraz wiceprzewodniczącego 

Mateusza Kopcia. Były poruszane kwestie bogatej aktywności w poprzednich dwóch semestrach, ilości 

zorganizowanych wydarzeń i nadziei na dalsze wydarzenia w nadciągającym roku akademickim 

Swoją obecnością zaszczycił nas również dyrektor Instytutu Historii – Prof. Dr. Hab. Jerzy Sperka, który 

po wygłoszeniu krótkiego przemówienia, w którym docenił owocny rok akademicki w kole, wyraził 

podziw dla Sympozjum Starożytnego przygotowanego we współpracy ze Szkołą Doktorską, a także dla 

wszelkich aktywności popularyzujących historię.  Wręczał on wraz z obecnymi członkami zarządu Koła 

zaświadczenia za aktywne uczestniczenie w życiu Koła oraz za wygłoszone referaty - w rekordowej 

liczbie dwudziestu dziewięciu.  

Kolejnym punktem zebrania było głosowanie nad wyborem nowych członków zarządu na zbliżający 

się rok akademicki 2023/2024. Zgłosiło się troje kandydatów: 

 Maciej Wlazło - ubiegający się o reelekcję na przewodniczącego 

 Weronika Rus - kandydująca na stanowisko wiceprzewodniczącej 

 Marcin Dalibor - startujący na stanowisko sekretarza 

Po przeprowadzeniu wyborów jawnych, kandydatury Maćka i Marcina zostały pomyślnie 

zatwierdzone dwudziestoma sześcioma głosami - czyli całością obecnych na zebraniu członków, przy 

wyborze Weroniki wstrzymały się dwie osoby. Tym sposobem poznaliśmy członków zarządu na 

najbliższy rok akademicki. 

Następnym punktem było przypomnienie przez członków odpowiedzialnych (tj. Weronikę Rus i Filipa 

Kowalskiego), że poszukiwany jest członek na stanowisko sekretarza w Fax Historica. Przy sposobności 

przypomnieli również, że czekają na teksty naukowe do końca września. 

Następnie, nastąpił czas na wolne przemyślenia i refleksje dotyczące pracy w minionym roku 

akademickim. Głos zabrał Michał Bawełek - przewodniczący Sekcji Starożytnej - który gorąco 

podziękował za fenomenalną aktywność w swojej sekcji, zapewnił również, że od października Sekcja 

będzie działała z co najmniej taką samą mocą. 

Ostatnim już punktem była obietnica wyboru przewodniczących sekcji tematycznych na zbliżający się 

rok akademicki na pierwszym zebraniu walnym już w nowym roku akademickim. 


